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AUGUSTENBORG SKOLE 
 

Sønderborg Kommune 

 
 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
Dato: 9. maj 2022 
Tidspunkt: Kl. 16.30-18.30 
Mødeleder: Morten Jacobsen 

Deltagere:  

 

Fraværende: Sif, Mikkel og Oliver 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der særlige ansvarlige, gæster og er det til 
orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

Tid 
 

 Formidling 

Til hvem, af 
hvem og 
hvordan? 

 Orientering - Formanden  - Formanden præsenterer en oversigt over bestyrelsens arbejde og 
milepæle i valgperioden  

- Vi bider bl.a. mærke i:  
o Genindførelse af lejrskole og mulighed for hytteture 
o Kommunikation mellem skole og hjem – vi er kommet et 

stykke… 
o Fokus på faglig udvikling – og forældrenes mulighed for at 

støtte op om det, herunder daglig læsning, ugeplaner og lektier 
o Håndtering af Corona skole 
o Skoledagens længde og muligheden for to-lærertid 
o Samarbejde med Fynshav  
o Udvikling af bestyrelsens rolle i forhold til forældremøderne 
o Synlig bestyrelse 

- Dette udkast danner afsæt for oplæg til næste møde og intro til 
kommende bestyrelse 

 

 Nyt fra personale  
 

 - Fagfordeling godt i gang 
- Planlægningen af stjerenugen inden sommerferien 

 

 Nyt fra eleverne  - Gudrun fortæller kort om elevernes forhandling fra elevmillionen  

 Orientering - Ledelsen  - Personale  
o Ny sekretær 
o Barsler 
o Ny matematiklærer i vikariat 
o Opslag – ny medhjælper 

- Sidste skoledag 
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Planlægningen er rigtig godt på vej til sidste skoledag, d. 25. maj  
- Mundtlige prøver i Hallen 

Afholdes i Augustenborg Hallerne  
- Dimission i den nye Fællessal 

Afholdes d. 17. juni 
- 8. klasse kommende skoleår 

Det er meldt ud, at der er én 9. klasse kommende skoleår. Der er 
dialog med forældregruppen om hvordan de får et godt afgangsår. 

- Opstart for kommende 7. klasser 
Der er afholdt et fælles møde med forældre og elever – 
tilbagemeldingerne har været rigtig gode, så det gør vi igen 

- Ukrainere i den hvid by 
Pt. er der ikke aktuelt med skoletilbud til børnene, der bor i den hvide 
by, da det er et midlertidigt ophold.  

 Eventuelt  - På 6. årgang har man afprøvet elevstyret skole-hjemsamtaler. Det 
meldes om, at det har været en god oplevelse. Personalegruppen 
evaluerer modellen og tager erfaringerne med sig videre 

- På næste møde – afgående bestyrelse har den første time på egen 
hånd – og derefter inviteres den nye bestyrelse til den sidste time 
fælles.  

- Fælles kalender – så alle forældre kan se, hvad der kommer til at ske 
hen over året 

 

 


